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Referat 

1. Skoleudvikling  

Stine har haft skoleudviklingssamtale med skolechefen. Skolebestyrelsen drøfter 

tilbagemeldingerne i forhold til skolens udviklingsområder. Ligeledes følges op på dataoplægget 

fra Nikolaj Schnurre fra sidste møde. For eksempel omkring børnenes fritidsliv. 

• Stine orienterede 

• Elevtrivsel, elevfravær, inspirerende undervisning var samtaleemner og skolebestyrelsen 

skal i næste skoleår behandle disse emner og komme med udspil til politikker/principper 

for ekstraordinær frihed. Der kan fx være en medfølgende pakke for, når man skal have 

længere tids fravær, pligter og konsekvenser. 

• Referat fra skoleudviklingssamtalen er tilgængelig på skolens hjemmeside 

• Mht. elevtrivsel vil der arbejdes med fokus på overgange mellem trin, nye lærere, fra 

børnehave til skole m.m.  

• Inspirerende undervisning. Vi mangler kompetenceudvikling blandt personalet indenfor 

egne fagligheder, hvilket fremadrettet skal udbydes. 

• Læsning: Der vil være fokus på læsekompetencer inklusive praktisk faglig læsning i alle 

fag næste år. 

• Mange går ikke til noget i fritiden. Vi har fokus på samarbejde med bl.a. kulturskolen og 

andre fritidstilbud 

 

2. Fastsættelse af skolens principper 

Der arbejdes med  

- Princip for digital dannelse 

• Udsættes til næste møde 

 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

3. Nyt fra Elevrådet 

• Planlægning af markedsdag, hvor to elever fra elevrådet deltager i udvalget, som 

sammen med personalet planlægger rammerne for markedsdagen. 

• Elevrådet planlægger måske at have egen bod 

 

4. Orientering fra Uddannelsesudvalget 

Tilbageløb fra Brugernævnsmødet den 20. marts, som Ahmad og Stine deltog i 

Ahmad og Stine deltog i brugernævnsmødet med fokus på ”Ligevægt”, hvor man kigger på 

om barnet er i trivsel i modsætning fokus på vægten og at skulle vejes ved besøg hos 

skolesundhedsplejen. Hensigten er at skabe bedre kropskultur hos børn og unge og have 

fokus på bedre forhold til egen krop og trivsel. 

Politikerne fortalte om endelige politiske ambitioner, som vil blive offentliggjort og sendt ud 

senere. Det er tydeligt at børne- ungesynet er gennemgående i alle områder. 

 

5. Orientering fra skolen 

Meddelelsesbog og udviklingsplan 

• Stine gennemgik planerne omkring Meddelelsesbogen, hvordan kommer den til at se ud 

og hvad er formålet. Ligeledes eksempel på udviklingsplaner, som laves for alle med 

udvidet meddelelsesbog.  

• Alle fokuspunkter, indsatser og aftaler vil fremgå af elevens meddelelsesbog  

• I løbet af foråret er det hensigten at alle har fået oprettet en meddelelsesbog og at den 

opdateres mindst én gang årligt. Det skal være enkelt og overskueligt. Udvidet 

meddelelsesbog oprettes ved særlige hensyn og tiltag for eleven. 

• Skolebestyrelsen beslutter hermed, at Meddelelsesbogen fremover vil blive udgivet på 

Aula for alle elever for følgende områder: dansk, matematik og trivsel. 

 

Fysiske udviklingsplaner 

• Der vil snarest blive præsenteret en plan for, hvor de forskellige klasser og 

funktioner skal befinde sig fra næste skoleår. Der vil blive optimeret i forhold til 

fællesskabet, så elever er sammen alderssvarende og personalet får bedre 

muligheder for forberedelse og samarbejde. 

• Fysiklokale er stort set færdigt 

 

- Fagfordeling går i gang snarest 

- Vi har endnu ikke fået endelig tildeling af ressourcer for næste skoleår 

- 0.M fortsætter efter dette skoleår 

 

6. Skolens 50-års jubilæum i 2025 

• Ideer:  

• skal man have fat i stadsarkivet med materialer? 

• Kulturskolen kunne muligvis komme indover i forhold til udsmykning 

• Ændringer fra før til nu kan vises i billeder 

• Gode fortællinger: Er der berømte personer tilknyttet området, kongelige 
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Side 3 

7. Kalender 

Møder ligger mandage fra 17.15-19.15 inklusive aftensmad:  22.5 – 19.6 

Sammenspilsdag (Trompet) 27. april 

• Koncert med ca. 200 elever i Hallen som afslutning af dagen og som er åben for alle 

forældre 

Markedsdag den 11. maj 

• Ahmad kontakter resten af skolebestyrelsen med henblik på markering af 

skolebestyrelsen på selve dagen 

 

8. Eventuelt 

• Måske er der behov for at lave en up-date af princip for teams 

 

9.  Lukket punkt  

   


